湖南梅兰日兰电视+网络弹起式/地面插座

产品名称	湖南梅兰日兰电视+网络弹起式/地面插座
公司名称	株洲市荷塘区大丰五金电器经营部
价格	100.00/个
规格参数	类型:弹起式地板插座 品牌:湖南梅兰日兰 型号:LXDC-8T
公司地址	中国 湖南 株洲市荷塘区 新华西路102号水仙路口
联系电话	86 0731 28415309 13786342103

产品详情

型号 LXDC-8T 额定电流 10 (A)

壳体材质 铜合金 导电体材质 铜

产品认证 ISO9001 额定电压 250 (V)

随着中国发展的步伐,乐动着在国际的舞台上,湖南梅兰日兰高级·地面插座已在中国各大知名场馆现身。北京2008重大工程、国家体育馆、首都机场、中央电视台新楼等地标准建筑中都能看到湖南梅兰日兰的身影。

with the china"s development, we stand on the international stage, our advanced ground socket have appeared in famous stadiums in china. in addition, they have been applied for the standard constructions like beijing 2008 major project, state stadium, capital airport, new building of cctv, etc..

型号: lxdc-8t

类型:弹起式/地面插座

材质:铜合金

规格: 120×120mm

产品特点:

全新的下拆结构,更加方便换装功能件;可选用螺纹压线端子,适合6mm2以下任何导线;二代大板设计

更显产品美观,突破传统设计理念,引领时尚。.the original lower disassembing structure takes more convenience to mount and dismount the functional parts;threaded crimping terminal is available for any conductor less than 6mm2;..the 2nd generation design further shows the attractive appearance, with a breakthrough in the traditional design concept, and leading the fashion.